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Rada městského obvodu Martinov

r o z h o d l a
- o pronájmech pozemků v zahrádkových 

osadách a chatovišti na základě žádostí 
nových majitelů chat 

- neposkytnout finanční příspěvek Edu-
ca24 agency, s.r.o., na na realizaci akce 
„Cesta ke svobodě“ v roce 2009 ve výši 
15 000 Kč z důvodu finančního omezení 
rozpočtu MOb Martinov na rok 2009

- o uzavření dodatku č. 5 ke smlouvě 
č. 4/2002-P o pronájmu pozemku uzavře-
né mezi SMO – MOb Martinov a Českým 
zahrádkářským svazem Ostrava, ZO 
Na Svobodě, z důvodu změny vlastnic-
kých práv k pozemku parc. č. 3242/22, 
části pozemku parc. č. 3242/4 a zápisu 
geometrického plánu č. 3277-140/2006

- o uzavření Smlouy o dílo na provede-
ní „Nátěr střechy vč. nátěru dřevěné 
nástavby radnice Martinov“ s firmou 

David Pavinský (SADREKO), Hať, za 
cenu 272 tis. Kč

- na základě doporučení výběrové ko-
mise o zadání veřejné zakázky malého 
rozsahu na zpracování dopravní studie 
v MOb Martinov po ul. Martinovské 
a uzavření smlouvy o dílo s firmou 
Ostravské komunikace, a.s, Ostrava – 
Mariánské Hory, za cenu 89 tis. Kč 

- o uzavření dodatku č. 3 ke Smlouvě 
o přenechání majetku do užívání 
č. 80766/2007 s Ministerstvem práce 
a sociálních věcí, Praha 2, na technické 
a programové prostředky ISHN

- o zadání veřejné zakázky malého rozsahu 
na dodavatele stavby „Oprava komunika-
ce v k.ú. Martinov ve Slezsku“ ul. K Tur-
kovu a uzavření smlouvy o dílo s firmou 
STRABAG a.s., Ostrava – Svinov, za cenu 
1,939 mil. Kč

- o zadání veřejné zakázky malého rozsahu 
na dodavatele „Výměny radiátorových 

termostatických ventilů a hlavic, úpra-
va ÚT a montáž radiátorového tělesa“ 
v budově radnice Martinov a uzavření 
smlouvy o dílo s firmou Bytprům, Os-
trava – Zábřeh, za  cenu 99 tis. Kč

- o zadání veřejné zakázky malého rozsa-
hu na provedení díla „Práce údržbového 
charakteru v budově radnice Martinov“ 
v rámci stavby „Výměna oken s mezipi-
lířky, zateplení fasády a úprava osvětlení 
v kancelářích radnice Martinov“ a uza-
vření smlouvy o dílo s firmou David 
Pavinský (SADREKO), Hať, za cenu 
200 tis. Kč

- o uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě 
o dílo č. 06/09/VaVl na realizaci stavby 
„Výměna oken s mezipilířky, zateplení 
fasády a úprava osvětlení v kancelářích 
radnice Martinov“ s firmou VaVL stav, 
BOHUMÍN, kterým se upravuje cena 
díla o provedení víceprací a méněprací 
a tímto dodatkem se zvyšuje o 77 tis. Kč

- o zaslání výzvy k podání nabídky na 
veřejnou zakázku malého rozsahu na 
dodavatele stavby „Zámková dlažba 
kolem radnice Martinov“ v katastrálním 
území Martinov ve Slezsku

- o zadání veřejné zakázky malého roz-
sahu na dodavatele stavby „Víceúčelové 
sportovní hřiště Martinov“ a uzavření 
smlouvy o dílo s firmou FUNNY SPORT 
s. r. o., Zlín, za cenu 1,610 mil. Kč 

- zvýšit základní měsíční nájemné z bytu 
v městském obvodu Martinov pro obdo-
bí od 1. ledna 2010 do 31. prosince 2010 
na 25,19 Kč/m², tj. 1 058 Kč/42 m²

- o uzavření dodatku č. 8/2009 ke smlou-
vě o výpůjčce a vzájemné spolupráci 
uzavřené s ČR – Hasičským záchran-
ným sborem Moravskoslezského kraje 
z důvodu změněné přílohy ke smlouvě 
– soupisy vypůjčeného majetku 

s c h v á l i l a
- 8. rozpočtové opatření MOb Martinov 

k 30. červnu 2009 ve výši 0 % schválené-
ho upraveného rozpočtu MOb Martinov 

(Pokračování na straně 2)

21. září 2009

obèasník mìstského obvodu martinov

E-mail: rrmartinov@seznam.cz
www.ostrava-martinov.cz

Z jednání Rady městského obvodu 
Martinov od června 2009 do září 
2009

Vážení spoluobčané,
v době, kdy budete občasník Martin číst, už budou děti po 
prázdninách zase ve školních lavicích. Všem přejeme úspěš-
ný start do nového školního roku. Zvláště prvňáčkům pře-

jeme, ať se jim ve škole líbí, najdou si 
nové kamarády a mají radost z toho, 

co se naučí. Všem školákům pak 
laskavý a spravedlivý přístup učite-
lů, poutavou výuku a co nejrychlej-

ší uplynutí času zbývajícího do 
dalších prázdnin.

Redakční rada
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Zastupitelstvo městského obvodu Martinov mimo jiné projednalo...
V uplynulém období Zastupitelstvo měst-

ského obvodu Martinov díky plánované 
rekonstrukci radnice zasedalo pouze jednou 
a projednalo celkem 3 programové body. 

22. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
MĚSTSKÉHO OBVODU MARTINOV

Přítomni:
12 členů obvodního zastupitelstva 
Šárka Lyčková – tajemnice ÚMOb Martinov
Dagmar Lapešová, DiS. – finanční úsek ÚMOb 
Martinov
hosté – dle prezenční listiny
Omluven: MUDr. Magda Bošotová, Ing. Jana 
Míková, Ph.D., Zdeněk Kudělka
Ověřovatelé zápisu: Ing. Radim Bochňák, CSc, 
Josef Plaček 
Zapisovatelka: Šárka Lyčková – tajemnice 
ÚMOb Martinov       
 

V úvodu přivítal starosta všechny pří-
tomné členy zastupitelstva na 22. zasedání 
a zároveň omluvil MUDr. Bošotovou, Ing. 
Míkovou, Ph.D., a pana Kudělku z dnešního 
zasedání. Poté podali ověřovatelé minulého 
zápisu pan Ing. Jan Holuša a pan Miroslav 
Bongár zprávu o ověření zápisu z minulého 
zasedání s uvedením, že zápis byl shledán 
bez závad a obsahující všechny údaje. Zápis 
byl schválen všemi 12 hlasy pro. Ověřovateli  
dnešního zápisu byli ustanoveni Ing. Radim 
Bochňák, CSc., a pan Josef Plaček – schváleni 
také 12 hlasy pro.

Starosta dále seznámil členy obvodního 
zastupitelstva s programem dnešního zase-
dání vč. jeho dodatku a vyzval je k podání 
případných návrhů na doplnění nebo změnu. 
Program v předložené podobě byl schválen 
všemi  přítomnými 12  hlasy pro.
bod 1) Prvním bodem dnešního zasedání 

bylo projednání výsledku hospodaření SMO 
– městského obvodu Martinov za období od 
1. ledna do 31. března 2009, který byl předem 
projednán a vzat na vědomí Radou MOb Mar-
tinov č. 745/57 dne 25. května 2009. V diskusi 
nebyly položeny žádné doplňující otázky, proto 
dal starosta hlasovat o návrhu na usnesení. Ob-
vodní zastupitelstvo schválilo všemi hlasy pro 
přehled výsledku hospodaření SMO – měst-
ského obvodu Martinov za období od 1. ledna 
do 31. března 2009 v souladu s návrhem na 
usnesení a písemným materiálem č. 1.

bod 2) Druhým bodem bylo projednání 7. roz-
počtového opatření MOb Martinov. Rada 
města Ostravy svým usnesením č. 7529/96 
ze dne 12. 5. 2009 schválila městskému ob-
vodu Martinov částku z přijatých prostředků 
z veřejné pokladní správy státního rozpočtu 
na 2. čtvrtletí r. 2009 na úhradu nákladů 
souvisejících se zabezpečením činností vy-
konávaných v oblasti sociálně právní ochrany 
dětí. Toto zvýšení se projevilo u paragrafu 
„SPOD“. Rada města Ostravy svým usnese-
ním č. 7662/97 ze dne 19. 5. 2009 schválila 
městskému obvodu Martinov investiční do-
taci na dofinancování akce „Výměna oken 
s mezipilířky, zateplení fasády a úpravu 
osvětlení v kancelářích radnice Martinov“ 
a vybudování bezbariérového vstupu a ne-
investiční dotaci na opravu střechu budovy 
radnice Martinov. Zároveň tímto usnesením 
bylo zrušeno usnesení Rady města Ostravy 
č. 2169/34 bod 4) ze dne 18. 9. 2007 (pře-
vedení garance financování na investiční 

dotaci). Toto zvýšení se projeví u paragrafu 
„Záležitosti bydlení a komunálních služeb“. 
U paragrafu „Činnost místní správy“ se na-
vyšuje položka Ostatní platy z důvodu vypla-
cení odměny ze sociálního fondu při prvním 
odchodu do důchodu paní Marii Bodlákové. 
Toto navýšení je kompenzováno snížením 
položky „Sociální fond – ostatní“. Obvodní 
zastupitelstvo vzalo 7. rozpočtové opatření 
městského obvodu Martinov k 31. květnu 
2009 ve výši 7,72 % schváleného upraveného 
rozpočtu městského obvodu Martinov na rok 
2009 – dotace na vědomí všemi hlasy pro 
v souladu s návrhem na usnesení a písemným 
materiálem č. 2.

bod 3) V diskusi bylo projednáno:

Starosta informoval členy zastupitelstva:
a) Na upozornění Ing. Holuši z minulého zasedá-

ní zastupitelstva na nevhodné umístění mobilní 
buňky manželů Kučerových, která v souvislosti 
s výstavbou nového RD brání ve výhledu na ul. 
Martinovskou, sdělil, že po konzultaci situace se 
stavebním úřadem ÚMOb Martinov a PČR je 
stanovisko k danému problému negativní, neboť 
pro stanovenou rychlost 40 km/hod. je výhled 
postačující a vyhovující normám.

b) Na opravu místní komunikace K Turkovu bylo 
vypsáno výběrové řízení a zároveň mimo SMO 
požádáno o finanční dotaci i OZO z důvodu 
využívání této komunikace k příjezdu jejich 
vozidel do sběrného dvora. 

c) K vypsanému výběrovému řízení na zpra-
cování dopravní studie v Martinově po ul. 
Martinovská byly přijaty nabídky a vyzval 
výběrovou komisi k  vyhodnocení nabídek 
a jejich předložení obvodní radě.

d) Přestože komise muzejní, letopisecká, ná-
zvoslovná a heraldická Rady města Ostravy 
doporučila v rámci poskytování neinvestičních 
dotací SMO na pořízení, zachování a obnovu 

(Pokračování ze strany 1) 
 na rok 2009 – úprava na výdajové stra-

ně
- 9. rozpočtové opatření MOb Martinov 

k 31. červenci 2009 ve výši 0 % schvále-
ného upraveného rozpočtu MOb Marti-
nov na rok 2009 – finanční vypořádání  

s o u h l a s i l a
- se stávajícím celoročním jízdním řádem 

DPO a.s. vč. zachování rozšířeného 
provozu autobusové linky č. 58 v sobotu 
dopoledne a v neděli odpoledne jako 
v letním jízdním řádu v období od 5. 7. 
do 29. 8. 2009

v z a l a   n a   v ě d o m í
- Zprávu o výsledku hodnocení přimě-

řenosti a účinnosti systému finanční 
kontroly městského obvodu Martinov 

v roce 2009 ze dne 19. června 2009 za 
období od 07/2008 do 05/2009 provede-
nou zaměstnanci odboru interního auditu 
a kontroly Magistrátu města Ostravy ve 
dnech 15.–19. června 2009

- návrh grafické části cenové mapy, která 
by po schválení orgány města měla být 
účinná od 1. ledna 2010 a neuplatnila 
žádné připomínky, požadavky ani pod-
něty k návrhu aktualizace cenové mapy 
města Ostravy 

 
p o ž á d a l a
- Radu města Ostravy o vydání souhlasu  

s umístěním reklamy na pozemku parc. 
č. 2398/1 se záběrem plochy o výměře 
cca 2 m² v kat. území Martinov ve Slez-
sku v souladu se žádostí pana Romana 
Konečného, zastupující společnost MA-
ROKO Interiér s.r.o.

- Radu města Ostravy o vydání souhlasu  
s nabytím 5 částí pozemku parc. č. 3435/2 
ostatní plocha, zeleň (podél ul. Průběžná)  
v kat. území Martinov ve Slezsku koupí 
od současného vlastníka Ing. Alfreda Ro-
ika, CSc., Ostrava – Svinov, z vlastních 
finančních prostředků SMO – městského 
obvodu Martinov

- Zastupitelstvo města Ostravy o změnu 
obecně závazné vyhlášky č. 2/2007 
ve znění obecně závazné vyhlášky 
č. 2/2008 o místním poplatku za užívání 
veřejného prostranství spočívající  ve 
specifikaci přílohy č. 1, ze které požaduje 
vyjmout z veřejného prostranství část 
pozemku původní parc. č. 3435/2 v kat. 
území Martinov ve Slezsku (zeleň podél 
ul. Průběžná)

Šárka Lyčková,  
tajemnice ÚMOb Martinov

Z jednání Rady městského obvodu Martinov…
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Zastupitelstvo městského obvodu Martinov mimo jiné projednalo...
hodnot místního kulturního, národního a his-
torického povědomí, které nejsou prohlášeny 
kulturními památkami mj. i městskému obvodu 
Martinov, schválit dotaci na opravu kaple ve 
výši 194 tis. Kč z požadovaných 250 tis. Kč, 
Rada MO nedoporučila Zastupitelstvu MO 
schválit žádnou dotaci z důvodu nenaplnění 
rozpočtových příjmů. 

e) Městská policie podává hlášení o situaci 
v Martinově každé 2. pondělí. V rámci toho 
sdělil pí Závodské, že policista u přechodu 
zastávky v Martinově nestává, neboť přes cestu 
přecházejí pouze 3–4 děti.

f) Rada MOb Martinov požádala všemi hlasy 
pro Radu města Ostravy o vydání souhlasu 
s nabytím 5 částí pozemku parc. č. 3435/2 

ostatní plocha, zeleň o výměře cca 1 168 m² 
v kat. území Martinov ve Slezsku. ČR, Lesy 
České republiky, s.p., prodaly celý pozemek 
panu Ing. Alfredu Roikovi, CSc., který za 
prodej těchto 5 částí požaduje od MOb Mar-
tinov částku 239 Kč/m² oproti ostatním ku-
pujícím, od kterých požaduje částku 205 Kč/
m² a znalecký posudek zní na 180 Kč/m². 
Starosta požadoval od členů obvodního zastu-
pitelstvo názor na výši ceny a zda tyto části 
pozemku vykoupit. Zastuapitelstvo doporučilo 
všemi 12 hlasy pro jednat s majitelem pozemku 
o snížení ceny na 205 Kč/m² jako v ostatních 
případech.

g) Pan Plaček upozornil, že v rámci oznámení 
OVaKu o nalezeném majetku – požární nádrže 

nacházející se na ul. Martinovké na pozemcích 
parc. č. 3155/1 a 3155/2 by bylo vhodné tuto 
identifikovat a zejména zprovoznit, pokud 
je zanesena cizími předměty, neboť se jedná 
o významnou část dešťové kanalizace z ul. 
Kamenná a při jejím zasypání by nastal problém 
při větších deštích. Starosta přislíbil konkrétní 
zjištění celé situace.

Poté starosta poděkoval přítomným za účast 
a pozval je na následující 23. zasedání a dnešní 
zasedání ukončil. Zápis ještě nebyl podepsán 
všemi ověřovateli zápisu.

Zdroj: Zápis z 22. zasedání Zastupitelstva 
městského obvodu Martinov, konaného dne 
22. června 2009

OKÉNKO RADNÍCH

Aktualizace 
internetových 
stránek

Vážení občané,
na konci loňského roku jsem Vás seznámil 

s novými internetovými stránkami našeho 
městského obvodu. Statistika prokazuje, že 
návštěvnost těchto stránek je více než uspo-
kojivá a že naše práce nebyla zbytečná. Z toho 
lze usuzovat, že zájem o náš městský obvod je 
značný. V první fázi jsme se snažili především 
popsat a upozornit na zajímavosti v našem měst-
ském obvodě a seznámit návštěvníky s historií 
spojenou s Martinovem. Důležitou součástí 
bylo také na těchto stránkách dát prostor úřadu 
a zastupitelstvu městského obvodu. Ale jak 
jsem již v prosincovém čísle předeslal, práce 
na těchto stránkách nebude nikdy ukončena, 
protože je třeba stránky průběžně aktualizovat 
a doplňovat novými a aktuálními informacemi 

k úplné spokojenosti návštěvníků. Od prosince 
uběhlo dost času a naše stánky za tu dobu 
dosáhly celou řadu změn. K nejvýznamnějším 
novinkám na těchto stránkách patří bezesporu 
zavedení aktualit, které budou pravidelně infor-
movat o aktuálním dění a připravovaných akcích 
v našem městském obvodě. Další významnou 
novinkou je zveřejňování zápisů ze zasedaní 
zastupitelstva. Myslím si, že zveřejnění těchto 
zápisů přispěje k lepší informovanosti občanů 
o dění, rozhodnutí a hlasování zastupitelů. 

Příštím připravovaným významným krokem 
by mělo být přidělení většího prostoru jednot-
livým úsekům úřadu. Na těchto stránkách by 
měly být mimo jiné volně dostupné formuláře, 
žádosti a jiné dokumenty tak, aby si je občan 
mohl doma vytisknout a nemusel pro ně zbyteč-
ně vážit cestu na úřad. Nadále budeme pracovat 
na rozšiřování textových částí a vylepšování 
grafické stránky. Budeme v rámci možností 
doplňovat soudobé i historické fotografie. Znovu 
bych touto cestou vyzval občany, kteří vlastní 
fotografie, které jsou jakkoli spojené s historií 
Martinova, aby je nenechávali zavřené ve svých 
albech, ale aby nám je zapůjčili k naskenování 
a my je mohli využít k prezentaci historie 
našeho městského obvodu. Fotografie po na-
skenování budou okamžitě vráceny majiteli. 
Těm občanům, kteří již tak učinili, bych touto 
cestou rád poděkoval.

Ing. Čestmír Křížek, 
člen obvodní rady

Jako každoročně pořádá SDH Mar-
tinov hasičské soutěže, při kterých se 
porovnávají jednotky z celého Moravsko-
slezského kraje v disciplíně požární útok. 
Denní soutěž se uskutečnila  v sobotu 13. 
června. Tento termín však nebyl vhodný, 
jelikož se konaly další soutěže, které 
měly za následek malou účast soutěžních 
družstev. Taktéž i účast diváků byla 
velmi malá.

Nejlepší docílený čas z deseti zú-
častněných družstev předvedli muži 
ze Svinova a stali se vítězi 11. ročníku 
O putovní pohár starosty Martinova. 
Věříme, že další ročník bude pořádán 
za větší účasti soutězních družstev 
a většího zájmu diváků. 

V sobotu 15. 8 se za krásného 
večera uskutečnil již 5. ročník noční 
soutěže spojené s večerní zábavou. 

Sjelo se celkem 23 soutěžních družstev 
z Moravskoslezského kraje, z nichž 3 
zastupovaly něžné ženské pohlaví. Sou-
těž byla zahájena ve 21 hodin nástupem 
družstev a zároveň uctění památky pana 
Břetislava Langra, který dlouhodobě pů-
sobil na hasičských soutěžích v Martinově 
a v letošním roce nás navždy opustil. 

Martinovské týmy se opět držely hesla, 
že domácí nevyhrávají a obsadily 10. místo 
a druhé družstvo svůj útok nedokončilo. 
Vítězem se stalo družstvo ze Svinova časem 
14,6 s. V kategorii žen předvedli nejlepší 
útok ženy z Krásného Pole. Po ukončení 
soutěže a předání odměn nejlepším druž-
stvům začala volná zábava za rytmu hudby, 

kterou mixoval DJ Malyška.
Oproti denní soutěži se tato akce  

vydařila co do počtu družstev, tak 
i množstvím lidí, kteří se přišli pobavit. 
Touto cestou chceme všem poděkovat 
a věříme, že se budou účastnit i dalších 
akcí pořádaných naším sborem. Nejví-
ce nás však mrzí závada na chladícím 
zařízení, která způsobila dramatické 
snížení zájmu o zlatavý mok. 

Ing. Čestmír Křížek, 
člen obvodní rady

Hasičské soutěže v Martinově
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Vážení občané,
v tomto čísle našeho občasníku Vám přiná-

ším historické i soudobé fotografie martinov-
ského náměstí. Fotografie v jejíž levé části jde 
vidět obrys obecní zvonice byla pořízená panem 
Ladislavem Musálkem z č.p. 46, a to v roce 
1945 těsně po skončení II. světové války. Druhá 
historická fotografie je ještě staršího data a po-
chází pravděpodobně z meziválečného období. 
Bohužel přesné datem pořízení fotografie a ani 
autora se nepodařilo zjistit. Soudobá fotka je 
pořízená Ing. Davidem Hiblerem v loňském 
roce, který byl fotografováním Martinova 
pověřen. Na pořízených fotografií lze vidět, 
že martinovské náměstí za posledních sto let 
dosáhlo řady změn.

Martinovská náves původně tvořila pouze 
komunikační uzel ulic Přední padělky, U Hůry 
a Martinovské ulice. Dodnes zde stojí budova 
z roku 1897 známá jako restaurace U Besucha. 
Dříve v této lokalitě stávala budova místní 
dvoutřídní obecné školy, která byla postavena 
v roce 1865 a která byla odstraněna demoličním 
odstřelem 19. září 1974. Škola stávala na místě 
dnes již bývalé prodejny potravin, na levé straně 
Martinovské ulice vedoucí do Plesné. Do roku 
1903 sloužila jako škola, po vybudování nové 
školy v roce 1903, jako obecní dům. Až do roku 
1931 stála na martinovské návsi dřevěná zvo-
nice postavená na počátku 18. století (souzeno 
podle zvonu s letopočtem 1726) a protipožární 
studna zbudovaná v roce 1760. 

Dvě stě let byla zvonice ve velmi zchátra-
lém stavu. Obecní zastupitelstvo v roce 1930 
rozhodlo, že se stará dřevěná zvonice nebude 
opravovat, že se zboří a postaví se nová zděná 
na druhé straně okresní silnice procházející 
středem Martinova.

Významnější rekonstrukce se martinovské 
náměstí dočkalo v roce 2002. Projektovou 
dokumentaci na novou martinovskou náves 
zhotovil architekt pan Ing. Pavel Ruml. Projekt 
realizovala firma Ing. Václava Michalíka ze 
Staré Bělé. Přestavba návsi proběhla v letních 
měsících roku 2002. Byla zahájena v červenci 
a ukončena na počátku října.

Náměstí bylo zadlážděno, byla vybudována 
kašna s vodotryskem, zabudovány lavičky 
a prostor byl upraven tak, aby se zde mohly 
otáčet autobusy MHD (linka č. 58).

Kašna byla zhotovena sochařem panem 
Gajdou. Celý objekt byl obložen slezskou žulou, 
kterou dodala firma Slezský kámen Jeseník. 
Technologii zajišťovala firma Vitoplast Hlučín. 
Do kašny bylo instalováno pět vodních trysek, 
bylo provedeno podvodní osvětlení vodní hladi-
ny a osvětlení chodníkového ochozu kašny.

Při rekonstrukci návsi bylo nutné provést 
zajištění studny, která je umístěná pod kašnou. 
Studna byla původně zbudována z kamenných 
kvádrů, které byly uloženy pouze do jílu. Stud-
na má průměr 2,5 m a její hloubka je 8 m. Při 

technické kontrole bylo zdivo studny shledáno 
v dobrém stavu. K zajištění stability studny 
byl v její horní části po jejím obvodu zhotoven 
ztužující železobetonový prstenec a zhotovená 
nová železobetonová deska. Do studny bylo 
zabudováno požární nasávací potrubí. Voda 
ve studni má stále stejnou hloubku.

Celý prostor návsi byl při rekonstrukci vy-
kopán až na původní únosnou zeminu. Přitom 
se narazilo na původní základy dřevěné zvonice 
z roku 1726 a na základy čerpací stanice pro 
kravín martinovského JZD. 

Ing. Čestmír Křížek

Martinov v datech a obrazech  
Martinovské náměstí
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V rámci spolupráce Sdružení obcí Jab-
lunkovska, obce Istebná a obce Čierné byl 
v roce 2007 spojen polský a slovenský břeh 
nad Trojmezím 18 m dřevěným mostem 
a prohlubeň na česko-polské hranici menším 
můstkem. Ve stejné době byl na slovenské 
straně postaven turistický přístřešek a o dva 
roky později přibylo zastřešené posezení 
s ohništěm. Doporučujeme originální vý-
let přes tři státy s různými jazyky a třemi 
měnami. 

Setkání se uskutečnilo 29. 8. 2009 v obci 
Čierné. V této obci žije asi 4 500 obyvatel a je 
7 km dlouhá. Organizátor tohoto setkání byla 
Krajská organizace Jednota důchodců Žilina 
zastoupená Ing. Pavlem Kozákem. Z hostů se 
ještě zúčastnil starosta obce Čierné a 80 čle-
nů a zástupců z jednotlivých organizací 
Jednoty důchodců z kraje Žilina. 

Za Českou republiku se zúčastnil předse-
da Sdružení důchodců České republiky o.s. 
pan Ing. Oldřich Pospíšil, předsedkyně KR 
SD ČR o.s. Ostrava p. Zlatuše Paršová, před-
sedkyně MO SD ČR o.s. Ostrava p. Anna 
Pinterová a 45 členů městské organizace 
SD ČR o.s. Ostrava, z tohoto počtu bylo 10 
členů z Martinova.

Program setkání:
Zahájení

Vzpomínka na 65. výročí SNP
Projevy hostů

Sportovní soutěže
Kulturní program

Turistická vycházka ,,Na Trojmezí“

Pan Ing. Pavel Kozák zahájil setkání dů-
chodců a všechny důchodce a hosty přivítal 

za Žilinský kraj, u této příležitosti přednesl 
vzpomínku k 65. výročí SNP. Starosta Čierné 
přivítal všechny přítomné a podal informaci 
o životě v obci, dále hovořil o akcích, které 
organizují starostové ,,Trojmezí“ (Česko, 
Polsko, Slovensko). Zároveň ,,Beskydy bez 
hranic“, to je spolupráce měst za podpory 
hejtmanů krajů i spolupráce děkanů římsko-
katolické církve, na tyto akce a spolupráci 
jsou čerpány částečně prostředky z fondu 
,,PHARE“ – EU.

Za českou stranu vystoupil předseda SD 
ČR Ing. Pospíšil, poděkoval organizátorům 
za pozvání. Připomněl uzavření dohody se 
Svazem důchodců Slovenska a Česka.

Kulturní program zahájila přednesením 
básně členka JSD Žilina, hrály a zpívaly 
skupiny z Kysuc, Čierné a vystoupily i ,,No-
vobělské babičky“, i když se nezúčastnil 
celý soubor.

Po celou dobu byli přítomni harmonikáři 
a zněly písně ze Slovenska, Moravy a Čech. 
Účastníci se dobře bavili a nebyla dlouhá 
chvíle. 

Vzhledem k velmi nepříznivému počasí 
musel být celý program změněn a musely 
být zrušeny sportovní soutěže i turistická 
vycházka na ,,Trojmezí“. Tato akce se musela 
uskutečnit v provizorních podmínkách ve 
SKY areálu v Čierné.

I když program byl změněn, udělali or-
ganizátoři vše pro maximální spokojenost 
účastníků. Všichni účastníci byli trpěliví 
a ukáznění a přispěli svým zapojením 
a přístupem ke zdárnému průběhu. Velké 
poděkování patří organizátorům i účastní-
kům této akce.

Zdeněk Kudělka

Setkání důchodců na Trojmezí třech států –  
Česka, Polska a Slovenska v obci Čierné

• První pololetí letošního roku jsme zakon-
čili tradičně, a to smažením vaječiny (kde 
bylo použito 106 vajíček) a vycházkou 
na Slezskoostravský hrad. Vycházka se 
vydařila a všem se líbila.

• Období letních prázdnin je pro nás odpo-
činkové, ale my jsme nelenili a zúčastnili 
jsme se nočních závodů hasičů, které jako 
každý rok pořádal Sbor dobrovolných 
hasičů Martinov.

• Pořádáme: v měsíci září Klub důchodců 
pořádá podzimní zájezd do neznáma, 
zdravotní přednáška s odborným léka-
řem je určena na měsíc říjen, v prosinci 
akce MIKULÁŠ s tombolou a rozloučení 
s rokem 2009.

• Oznamujeme: od 1. září 2009 Městská 
organizace svazu důchodců České repub-
liky, se sídlem v Ostravě – Porubě, M. 
Majerové 1733, budova Armády spásy, 
otevřela BEZPLATNOU PORADNU 
PRO SENIORY A JEJICH RODINY. 

Pracovní náplň poradny: právní, byto-
vá, sociální a finanční oblast, poradenství 
v oblasti záležitostí ZTP/P apod. 
Úřední hodiny poradny: úterý 9.00–12.00 hod. 

Srdečně zveme seniory mezi nás. Ne-
buďte sami.

 Jana Kusynová
předsedkyně Klubu důchodců

DŮCHODCI 
INFORMUJÍ

Kdo chce prožít ojedinělý zážitek a stát najednou ve třech státech, pak přijměte 
pozvání na Hrčavu, Istebnou a Čierné do míst, kde se sbíhají hranice tří států – Česka, 
Polska a Slovenska. Trojmezní bod se nachází ve strži koryta potůčku hluboké 8 m 
a široké 34 m a je středem kružnice opsané vrcholům rovnoramenného trojúhelníku. 
Vrcholy trojúhelníku tvoří 240cm vysoké žulové monolity. Při jejich stavbě 22. 6. 1995 
byly do podstavců uloženy v kovových pouzdrech pamětní dokumenty, pamětní listiny, 
tehdejší noviny a mince.

Společenská 
rubrika

Na kolech po  
,,Dunajské stezce“

SDH Martinov ve spolupráci s MOb 
Martinov chtějí uspořádat zájezd na kolech 
po ,,Dunajské stezce“.  Jednalo by se asi 
o čtyřdenní cyklistickou akci, která by 
byla plánována v první polovině června 
2010 na vlastních kolech. Odjezd by byl 
autobusem z Martinova do Linze. Autobus 
by doprovázel cyklistické účastníky po 
celou dobu jízdy po ,,Dunajské stezce“ 
(Linz–Wien asi 212 km) a poté by dopravil 
všechny domů. Ubytování by bylo zajiš-
těno v přilehlých pensionech cyklostezky 
s polopenzí. Akce je plánovaná pro občany 
Martinova. Občané, kteří budou mít zájem 
se akce zúčastnit, nechť se přihlásí do po-
loviny listopadu u pana ing Koláře nebo na 
ÚMOb Martinov u pana Karla Civína, kde 
jim budou sděleny bližší informace. 

starosta SDH Milan Plaček, 
starosta MOb Karel Civín
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První volby v Martinově

První volby, které se uskutečnily v Marti-
nově, byly volby do Národního shromáždění, 
které se konaly 18. dubna 1920 v hostinci 
Viktora Závodského.

Den před volbami a po dobu voleb nesměly 
býti prodávány žádné alkoholické nápoje. Jed-
notlivé strany vyvíjely před volbami značnou 
agitační činnost. V den voleb se volilo do 
Poslanecké sněmovny a do Senátu. Poslance 
mohli volit osoby starší 21 let, senátory osoby 
starší 26 let.

Do Poslanecké sněmovny z 309 voličů 
(170 žen) volilo 286 občanů (159 žen) – 
92,55 %. Do Senátu z 267 občanů (145 žen) 
volilo 256 občanů (137 žen) – 95,88 %.

Ve volbách kandidovalo v Martinově osm 
stran.

Největší počty hlasů získaly tyto strany:
1. Čs. sociální demokracie – 156 hlasů do 

parlamentu, 138 do senátu
2. Čsl. strana lidová – 48 hlasů do parlamen-

tu, 45 hlasů do senátu
3. Čsl. strana republiková českého venkova – 

35 hlasů do parlamentu, 33 hlasů do 
senátu

4. Čsl. strana národně socialistická – 35 hlasů 
do parlamentu, 26 hlasů do senátu

Neplatných lístků bylo do urny vhozeno 
celkem 8.

Mgr. Jan Kubica   

Ve dnech 19. až 26. července se po 36 letech 
uskutečnila tato soutěž opět v naší zemi, a to 
v městě Ostrava, která měla již bohaté zkuše-
nosti s pořádáním mistrovství Evropy v hasič-
ském sportu v roce 2005 a 2007. Soutěže CTIF 
se zúčastnilo přes 3000 soutěžících z 30 států 
světa. Byly zde zastoupeny kategorie mužů, 
žen a mladších žáků. Hlavní soutěž probíhala 
na Městském stadionu ve Vítkovicích., ale 
i na dalších místech se konaly další dopro-
vodné programy, které měli za cíl představit 
jednotlivé země a jejich soutěžní družstva. 

Nejvýznamnějším pořadatelem této sou-
těže byl HZS ČR, který se ale neobešel bez 
dalších desítek, ne-li stovek dobrovolníků 

působících ve sborech dobrovolných hasičů 
ze všech koutů naší země. Mezi těmito dob-
rovolníky se nacházeli i čtyři členové našeho 
sboru, kteří se aktivně zapojili po celou dobu 
konání soutěže.

Družstva z ČR patří mezi nejlepší závod-
níky v hasičském sportu a to potvrdila i  na 
této soutěží, kde posbírala velké množství 
medailí, z nichž většina byla zlatá. Určitě 
tomu pomohlo i to, že se soutěž konala 
v ČR a bylo zde velké množství fanoušku, 
kteří hnali naše týmy k těmto výborným 
výsledkům. Více informací lze nalézt na  
www.ctif2009-ostrava.cz.

Ing. Jiří Křížek

Vážení občané,
rád bych se na vás obrátil v zále-

žitosti znečištění životního prostředí 
hlukem, neboť se v poslední době množí 
stížnosti, zejména z městského obvodu 
Radvanice a Bartovice, ale mám za to, 
že tento problém je obecný a týká se 
celého města.

Hluk, který mám na mysli, je stejný 
jako každé jiné znečištění, proti němuž 
se nelze účinně technicky bránit  a kte-
rý může „obšťastňovat“ sousedy třeba 
celý víkend (např. cirkulárky, rotační 
sekačky, různé nástroje pro udržování 
nemovitostí, ale také neveřejná produkce 
hlasité hudby). Tento hluk významným 
způsobem zasahuje do života ostatních 
občanů a většinou nebývá takové inten-
zity, aby poškodil sluch, ale narušuje 
pohodu a obtěžuje. 

Způsob ochrany před hlukem upra-
vuje obecně zákon o ochraně veřejného 
zdraví a hygienické limity hluku  sta-
novuje nařízení vlády, v němž je také 
uvedeno, na co se toto vládní nařízení 
nevztahuje (např. hluk z užívání bytu  – 
ledničky, vysavače, vysoušeče vlasů 
apod.). Rovněž sem nepatří hluk vzni-
kající u rodinných domů, rekreačních 
objektů a jiných nemovitostí, tedy nám 
všem známé cirkulárky, rotační sekačky 
a nejrůznější nástroje používané k zába-
vě nebo k údržbě těchto objektů. 

Neplnění nebo porušování povinností 
stanovených zákonem o ochraně veřej-
ného zdraví a nedodržování nařízení 
vlády  projednávají  orgány ochrany 
veřejného zdraví (krajské hygienické 
stanice). Případy, na něž se nevztahuje 
nařízení vlády, projednávají orgány obce 
většinou jako přestupky proti veřejnému 
pořádku podle přestupkového zákona. 

Vzhledem k tomu, že město má při-
pravenou obecně závaznou vyhlášku 
o ochraně před hlukem o svátcích a ve 
dnech pracovního klidu, rozhodl jsem 
se oslovit touto cestou všechny občany 
a vyzvat je k ohleduplnosti a toleranci 
ke svým sousedům při používání hluč-
ných přístrojů a nástrojů. Obecně platí, 
že vlastník věci nesmí hlukem „nad 
míru přiměřenou poměrům“ obtěžovat 
sousedy nebo vážně ohrožovat výkon 
jejich práv.

Pokud budeme k sobě vzájemně tole-
rantní a ohleduplní, nemusí naše město 
přijímat obecně závaznou vyhlášku na 
ochranu před hlukem.  Nedodržování 
takovéto vyhlášky je pokutovatelné, což 
není příjemné pro kapsu občana. 

Dalibor Madej,
náměstek primátora pro životní prostředí

VýZVA
Zkratka CTIF znamená Mezinárodní technický výbor pro prevenci a hašení požárů 

(COMITÉ TECHNIQUE INTERNATIONAL DE PREVENTION ET D´EXTINCION 
DU FEU) a je nejvýznamnější celosvětovou organizací hasičů. Byla založena v Paříži 
již v r. 1900. V současné době je členem CTIF celkem 43 států, včetně České republiky, 
která je zastoupena v CTIF od jeho založení. Sídlem CTIF je Paříž. Jednou za čtyři roky 
se koná mezinárodní soutěž hasičů z celého světa. V roce 2000 bylo výkonným orgánem 
CTIF rozhodnuto, že  se pořadatelem 17. ročníku této soutěže stane Česká republika. 

Hasičská olympiáda v Ostravě
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Míra nezaměstnanosti v Ostravě podle 
jednotlivých městských obvodů k 30. 6. 2009

letopočty končící pětkou

1485 – 16. března bylo zatmění slunce. 
Velké mrazy v tomto roce hodně poškodily 
obilí na polích.

1805  – Místní jméno obce bylo Marzinau.

   – V tomto roce byla zavedena povinná 
školní docházka pro děti od 6 do 12 let.

1815  – Martinov a Třebovice koupil Josef 
Czaderský. Oddělil Martinov od Dobro-
slavic.

1855  – V tomto roce se na poli v Martinově 
objevil poprvé kovový pluh.

1865  – Byla v Martinově otevřená dvoutříd-
ní obecná škola, která byla triviální (výuka 
především čtení, psaní a počítání).

   – Martinovský a třebovický statek 
koupil Josef Stonawski.

1915  – Během roku v první světové válce na 
frontě padli tito martinovští občané: Karel 
Hajduk (1889), Vilém Vraník (1880), Fran-
tišek Hrubý (1873), Viktor Kupka (1889).

   – Po Josefu Stonawském zdědila tře-
bovický a martinovský statek jeho dcera 
Marie Stonawská-Scholtzová.

1925  – V červnu byl elektrický proud zave-
den do 12 rodinných domů v obci. Napoje-
ní provedla firma Schmatlock z Hlučína.  

   – 15. listopadu se konaly volby do Ná-
rodního shromáždění. V Martinově z 357 
zapsaných voličů volilo 335 tj. 93,8 %.

   – 13. srpna obdržela obec od Minister-
stva financí státní subvenci na elektrifikaci 
Martinova ve výši 42 785 Kč.

1935 – 25. března zakoupili martinovští ha-
siči motorovou stříkačku od firmy Sigmunt 
Olomouc za 30 642,50 Kč. Obecní úřad na 
stříkačku přispěl částkou 1 300 Kč a sli-
bem, že každoročně přispěje na umoření 
kupní ceny 2 500 Kč.

   – V září bylo v Martinově ve 140 
domovních číslech registrováno 68 radio-
přijímačů.

1945 – 27. dubna okolo 17 hodin začal 
závěrečný osvobozovací boj o Martinov 
Sovětskou armádou.

   – 28. dubna byl v Martinově ustaven 
revoluční národní výbor s předsedou pa-
nem Ladislavem Chumrou. 

1955 – Během roku Osvětová beseda 
v Martinově registrovala 10 přednášek, 
5 veřejných oslav, 11 celovečerních fil-
mů, 4  estrády a 5 tanečních zábav pro 
občany.

Mgr. Jan Kubica

Z HISTORIe 
MARTINOVA

Výsledky voleb do Evropského parlamentu konané ve dnech  
5. a 6. 6. 2009 ve volebním okrsku č. 299 v Ostravě-Martinově

Počet voličů celkem: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 940
Počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 251
Počet platných hlasů celkem: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 249

Kandidující strana Platné hlasy

Křesťanská a demokratická unie – Československá strana lidová 16

Věci veřejné 4

Občanská demokratická strana 93

Suverenita 10

Volte Pravý Blok – stranu za snadnou a rychlou ODVOLATELNOST  politiků 
a státních úředníků přímo občany, za NÍZKÉ daně, VYROVNANÝ rozpočet, 
MINIMALIZACI byrokracie, SPRAVEDLIVOU  a NEZKORUMPOVANOU 
policii a justici, REFERENDA  a PŘÍMOU demokracii WWW.CIBULKA.NET, 
kandidující s nejlepším protikriminálním programem PŘÍMÉ demokracie VY 
NEVĚŘÍTE POLITIKŮM A JEJICH NOVINÁŘŮM? NO KONEČNĚ! VĚŘME 
SAMI SOBĚ!!! – ale i s mnoha dalšími DŮVODY, proč bychom měli jít tentokrát 
VŠICHNI k volbám, ale – pokud nechceme být ZNOVU obelháni, podvedeni 
a okradeni – NEVOLIT žádnou parlamentní stranu vládnoucí (post) komunis-
tické kriminální falokracie!!! – jenž žádá o volební podporu všechny české 
občany a daňové poplatníky, kteří chtějí změnit dnešní kriminální poměry, 
jejichž jsme všichni obětí, v jejich pravý opak! V BOJI MEZI DOBREM A ZLEM, 
PRAVDOU A LŽÍ, NELZE BÝT NEUTRÁLNÍ A PŘESTO ZŮSTAT SLUŠNÝ!!! 
Proto děkujeme za Vaši podporu!!! 

2

Sdružení pro republiku - Republikánská strana Československa 1

Evropská demokratická strana 4

Demokratická Strana Zelených 2

Komunistická strana Čech a Moravy 34

„STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ – VAŠE ALTERNATIVA“ 3

SNK Evropští demokraté 1

Strana zelených 5

Dělnická strana 1

NEZÁVISLÍ 1

Česká strana sociálně demokratická 72

Bc. Tomáš Buček
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ÚřEDNí HODINy ÚMOb MARTINOV

Pondělí   8.00–12.00 a 13.00–17.00
Středa   8.00–12.00 a 13.00–17.00 

Telefonní čísla
starosta 599 423 106
tajemnice 599 423 105
stavební úřad 599 423 101
sociální úsek 599 423 102
majetkoprávní úsek 599 423 103
finanční úsek 599 423 107
úsek vnitřních věcí 599 423 103
fax  599 423 109

PROVOZNí HODINy SBĚRNÉHO DVORA
Uložení odpadů ve sběrném dvoře je zcela zdarma.
POZOR! Ve sběrném dvoře není možné ukládat 
stavební suť.
Po–Pá 10.00–18.00
Sobota  8.00–14.00
Neděle 8.00–14.00

ORDINAČNí HODINy MUDr. LENARTOVÉ
Ordinační hodiny na letní měsíce jsou přesunuty 
do Třebovic z důvodů rekonstrukce radnice.
Středa  7.30–12.30
Čtvrtek  13.00–15.30
Telefon 596 941 061 (Martinov)
  596 965 673 (Třebovice)

Vážení spoluobčané,
letní prázdniny skoncily a přiblížil se 

podzim, my Vám přinášíme nejen další číslo 
našeho martinovského občasníku, ale i typ 
na podzimní výlet.

Lanové centrum Tarzanie
Tarzanie se nachází v Beskydech, 5 km od 

Frenštátu pod Radhoštěm, v obci Trojanovice 
pod známým výletním a poutním místem, 
Pustevny. 

Na více jak 8 000 m² je pro návštěvníky 
připraveno několik tras lanových překážek, 
které jsou zavěšeny na stromech ve výšce 4–12 
m. V současné době Tarzanie nabízí více jak 
šedesát nejrůznějších lanových překážek různé 
obtížnosti. Mezi nejatraktivnější patří přejezd 
ze stromu na strom po laně za pomocí kladky, 
téměř jako Tarzan na liáně. Takovýchto přejez-
dů je v parku několik, přičemž některé křižují 
horskou říčku Lomnou.

Tarzanie je určená široké veřejnosti, dě-
tem i dospělým, jednotlivcům i kolektivům, 
sportovním klubům, zájmovým kroužkům, 
bezpečnostním složkám apod. Před vstupem na 
překážkovou trasu Vás instruktor krátce seznámí 
s pravidly a způsoby jištění. Ke zdolání trasy není 
zapotřebí zvláštní fyzické síly.

Vstup na překážky není věkově omezen, pou-
ze výška účastníka vysokých lanových překážek 
musí být minimálně 140 cm. Pro děti od 3 do 10 
let je připraven dětský park Tarzánek zdarma.
 Ing. Jana Míková, Ph.D.

TIP NA VÝLET ROZPIS KROUŽKŮ 2009/2010 Plesná
Celoroční platba 550 Kč za sportovní kroužek, zahájení pondělí 14. 9. 2009

V měsících červenci až září letošního roku oslavili či teprve oslaví  
svá životní jubilea tito naši spoluobčané:

Všem jubilantům touto cestou srdečně blahopřejeme.
Komise pro občanské záležitosti

Kyt ičKa jub i lantům

JINDŘICH POLÁŠEK
ŠTĚPÁNKA WAJTROVÁ
ASTRIDA ŠULÁKOVÁ

EDUARD BARTOŠ
ANNA BÖGELOVÁ
RICHARD ŠRÁMEK
MARIE VAJTEROVÁ
JAROMÍR HRUBÝ
ZDENĚK KREJČÍ

JAROSLAV ZDRAŽIL

ELIŠKA ŠČUPALOVÁ
MARIE ŠEVČÍKOVÁ
OTAKAR SLOVÁČEK
VLADIMÍR SONDEL

BOŽENA MUSÁLKOVÁ
ŠTĚPÁNKA TOMÁNKOVÁ
SYLVA WERNHARTOVÁ

ZDENĚK KORTA
MILADA ŠEDĚNKOVÁ

EMIL ŠEVČÍK
MICHAL BOŠOTA

Pondělí 
 
 
 
 
 
 
 

09.00–10.00 Matky s dětmi 1,5–3  let Hana Gacková
10.00–11.00 Matky s dětmi 3–5  let Hana Gacková
15.10–16.20 Míčové hry, gymnastika 6–8  let Hana Gacková
16.20–17.30 Míčové hry, základy basketbalu, volejbalu 8–12 let Hana Gacková
17.30–19.00 Florbal 7–13 let Martin Říha
19.00–20.30 Martinov nohejbal dospělí Jirka Ďurak
15.00–16.30 Keramika I. dospělí E. Urbančíková
16.30–18.00 Keramika II. dospělí E. Urbančíková

Úterý 
 
 
 
 
 

15.10–16.20 Florbal 6–10 let Marek Jeník
16.20–17.30 Malá kopaná 12–13 let Šlechta Miloš
17.30–19.00 Badminton 6–14 let Vašek Chyla
19.00–20.30 Badminton 14–19 let Vašek Chyla
20.30–21.30 Plesná badminton dospělí p. Vopasek
17.30–20.00 Pilates, gymball 14 let + dospělí M. Komárková

Středa 
 
 
 
 
 

15.10–16.20 Malá kopaná 7–12 let Marek Jeník
16.20–17.30 Florbal 11–14 let Marek Jeník
17.30–18.45 Futsal 13–15 let Marek Jeník
19.00–20.30 Futsal 15–19 let Marek Jeník
20.30–22.00 Plesná volejbal dospělí p. Mach
15.00–17.00 Plesná knihovna veřejnost

Čtvrtek 
 
 
 
 
 

15.10–16.20 Basketbal 12–14 let Hana Gacková
16.20–17.30 Volejbal 13–15 let Hana Gacková
17.30–19.00 Badminton 7–14 let Vašek Chyla 
19.00–20.30 Badminton 14–19 let Vašek Chyla
20.30–22.00 Plesná kopaná  dospělí p. Holuša
18.30–20.30 Jóga dospělí Eva Tkáčová

Pátek 
 
 
 

15.10–16.30 Basebal 7–15 let Ingrid Tabáč.
17.00–18.00 Hasiči Plesná děti Miloš Sobek
18.00–19.00 Kolek. Poruba kopaná děti p. Lepík
19.15–21.00 Plesná kopaná dospělí p. Bochňák

POZVáNÍ
Začátkem listopadu se bude konat 
tradiční setkání jubilantů – seniorů 
a vítání občánků na naší radnici. 

Komise pro občanské záležitosti 
všechny pozvané srdečně zve 

Závodská


